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Onderwerp

Beëindiging gebruikersovereenkomst met Kwiek Venlo

Kennisnemen van

Kennis nemen van de ontstane financiële situatie bij voetbalvereniging Kwiek Venlo en de
gekozen oplossing voor deze situatie, namelijk het beëindigen van de
gebruikersovereenkomst voor het gebruik van sportpark Hagerhof.

Aanleiding

Voetbalvereniging Kwiek Venlo heeft zich gemeld bij de gemeente Venlo met een
ondersteuningsvraag. De vereniging, gebruiker van de velden en accommodaties op het
gemeentelijk sportpark Hagerhof in Venlo-Zuid, kampt met financiële problemen. Dit heeft
er toe geleid dat de vereniging, die nog slechts bestaat uit twee actieve seniorenteams,
niet meer in staat is om haar financiële afspraken na te komen en heeft zelfs een schuld
opgebouwd bij zowel de gemeente als bij derden. De vereniging acht zichzelf niet meer in
staat dit probleem zelf op te lossen en concludeert hiermee dat een verder voortbestaan
van de vereniging niet realistisch meer is.

Kernboodschap

Op basis van de aanleiding is in afstemming en gezamenlijkheid met Kwiek Venlo besloten
om de gebruikersovereenkomst te beëindigen, ook om schulden niet verder te laten
oplopen. De vereniging heeft hiervoor ook een verzoek ingediend. Dit betekent dat de
vereniging in feite zal ophouden te bestaan en de faciliteiten waar nu gebruik van gemaakt
wordt niet meer nodig zal hebben.

Gevolgen beëindiging gebruikersovereenkomst
Mede op basis van het ingediende verzoek van Kwiek Venlo is besloten de
gebruikersovereenkomst te beëindigen per 1 april 2021. Het gevolg hiervan is dat Kwiek
Venlo géén gebruik meer kan maken van sportpark Hagerhof.

Toekomst Kwiek Venlo
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Bij de leden van Kwiek Venlo ligt het mandaat en besluit over de toekomst van de
vereniging. Daarover heeft de gemeente Venlo geen zeggenschap. Gezien de beperkte
omvang van de vereniging (twee actieve seniorenteams) gaat de gemeente Venlo geen
actie ondernemen om de vereniging elders te huisvesten of een fusieproces opstarten. Dit
achten we onhaalbaar. We blijven in gesprek met de vereniging om de ontstane situatie
goed met elkaar af te handelen. Ook bieden we de leden de nodige (actieve)
ondersteuning om de voetbalsport te blijven beoefenen bij een andere Venlose
(voetbal)vereniging.

Communicatie

Dit proces is zorgvuldig met Kwiek Venlo doorlopen en besproken. Er is samen met de
vereniging gesproken over de ontstane situatie en oplossingsmogelijkheden. Het besluit
om de gebruikersovereenkomst te beëindigen is besproken en de vereniging heeft hier
zelfs een verzoek voor ingediend. Dit besluit wordt door zowel de gemeente Venlo als
Kwiek Venlo als enige haalbare optie gezien, omdat er geen duurzaam perspectief op
verbetering is. Met de vereniging gaan we verder in gesprek om ze te ondersteunen bij de
afwikkeling van dit besluit. Daarnaast is het van belang dat de overige gebruikers van
Sportpark Hagerhof en de directe omgeving op de hoogte worden gebracht.

Vervolgprocedure raad

U wordt nog nader geïnformeer
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ver de herbestemming van sportpark Hagerhof.
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